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В статье рассматриваются вопросы, связанные с уголовной политикой в сфере бытовых отношений (семейных, коммунальных, 
досуговых, производственных). В рамках разделов национальных проектов на 2019–2024 годы «Здравоохранение», «Образование», 
«Демография», «Культура» следует определить стратегические и тактические задачи применения уголовного законодательства с целью 
оптимизации уголовной политики в быту.

Ключевые слова: уголовная политика, сфера бытовых отношений, национальные проекты федерального масштаба, «Человеческий 
капитал», «Комфортная среда для жизни» и «Экономический рост», региональные программы по предупреждению преступлений, 
виктимологическая профилактика.

ON THE CRIMINAL POLICY IN HOUSEHOLD RELATIONSHIPS

Kim Evgeniy P.

Head of the Department of Criminal Law and Criminology of the Khabarovsk Branch 

of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation

Honored Employee of the Investigative

Committee of the Russian Federation

LL.D., Professor

The article deals with issues related to criminal policy in the sphere of domestic relations (family-household, communal-household, leisure-
household, industrial-household relations.) In the framework of the sections of the national project for 2019–2024 “Health”, “Education”, “Demog-
raphy”, “Culture” should determine the strategic and tactical objectives of the application of criminal legislation in order to optimize criminal poli-
cy in the home.
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